
PRIPOMBE IN PREDLOGI OBČINSKIH SVETNIKOV NA PREDLOG PRORAČUNA 

 

HASIB BRDAR: Stranka SMC se ne strinja, da se sprejema proračun tudi za leto 2016. 

Namakalni sistem Gorenje Polje: na Gorenjem Polju ni kanalizacije, ni vežice, zato je 
vprašanje smotrnosti namakalnega sistema. Predlaga, da se namakalni sistem zgradi v 
spodnjih Desklah, kjer je že pridelovalec, ki je zainteresiran za uporabo namakalnega 
sistema (Gabrijelčič). 

ANDRAŽ GREGORČIČ: Ne strinja se z dvoletnim proračunom. 

V proračunu 2015 naj se zagotovi 15.000 EUR za KKM, del za nakup opreme, del pa za 
izvedbo programov. 

RISTO DJURIĆ: Na koordinaciji so dobili seznam investicij, ki naj bi bile v proračunu, pa jih v 
proračunu ni videti.  

Zanima ga, na kakšni povprečnini je planiran proračun. 

Na koordinaciji je bilo dogovorjeno, da se ne bo nabavljalo računalnikov za svetnike, zato je 
prav, da jih ne planiramo v proračunu. 

Avtobusna postaja Ajba je bila prioriteta krajevne skupnosti Kanal, a se prioritet krajevnih 
skupnosti ne upošteva. Narejeni so bili že projekti, dogovori z lastnikom zemljišča so tudi že 
bili, pa se ni nič uredilo. Avtobusna postaja v Ajbi je nujna, ker krajani ne morejo varno 
vstopati na avtobus. 

Prioriteta so investicije v vodo in kanalizacijo. Vprašanje je smotrnost namakalnega sistema 
na Gorenjem Polju, ker ni potencialnih investitorjev, investicija pa je tudi prevelika. Naj se 
nadaljuje vodovod od Kala nad kanalom do Levpe, vodovod v Vrhavču, ker je bolj smotrno, 
da se pripelje vodo do vseh vasi.  

Glede na odločbe inšpektorja za vodohrane je smotrno prevzeti vodarno na Močilih, vendar 
naj jo zdajšnji lastnik najprej sanira. Potrebno je zagotoviti celovito oskrbo s pitno vodo. Kjer 
je možno, naj se vodo pripelje iz enega vira, da nimamo tako velikih stroškov za 
zagotavljanje dezinfekcije na vodohramih. 

SIMEON KODELJA: Dogovorjeno je bilo, da bo vsaka šola dala predloge, za kaj porabiti 
sredstva, ki so ji namenjena in da bodo o porabi sredstev odločali svetniki.  

Ne strinja se z nakupom prostora za knjižnico v Kanalu; na eni stavbi se že izvajajo neke 
sanacije, ki niso usklajene s spomeniškim varstvom.  

KLELIJA DOLENC: Za okraševanje Kanala in Deskel se namenja v proračunu 10.000 EUR, 
kar je preveč, glede na to da ni bilo opaziti učinkov dragega  okraševanja. 

Za dvorano Lig se namenja 372.000 EUR, za Kontrado v Kanalu pa 115.000 EUR.   

Predlaga, da se pri zniževanju sredstev glede na rebalans državnega proračuna,  ne posega 
v zdravstvo, socialno varstvo, izobraževanje ter skrb za ostarele. 



JOŽE VALENTINČIČ (SDS): Pri sredstvih za krajevne skupnosti gre za priviligiranje 
priviligiranih. KS Anhovo-Deskle in KS Kanal se namenjajo dodatna sredstva. Kaj pa ostale 
krajevne skupnosti? 

Nakup prostora v Anhovem za 35.000 EUR za volišče -  to je zelo veliko sredstev za ureditev 
volišča.  

Glede na pobudo nadzornega odbora o namenjanju sredstev za financiranje političnih strank 
za otroke in druge namene, ga zanima, kaj so drugi nameni. Potrebno je točno definirati 
namen. 

BRUNO COLAVINI (replika): Strinja se, da je potrebno sredstva dati tudi drugim krajevnim 
skupnostim. 

MARKO BUCIK: Sredstva, ki jih je KS Kanal dobila v preteklih letih, je smotrno porabila. 
Tudi druge krajevne skupnosti imajo možnost koriščenja sredstev,  iz 20.000 EUR za 
material za delo občanov. 

JOŽE VALENTINČIČ: Ne dvomi, da sta KS Kanal in KS Anhovo-Deskle smotrno porabili 
sredstva. Predlaga, da se od 20.000 EUR iz dela občanov 10.000 EUR razdeli med ostale 
krajevne skupnosti, za dela občanov pa naj ostane 10.000 EUR. 

TINA GERBEC: Predlaga, da se v proračun 2015 uvrsti ureditev vodovoda v vasi 
Kambreško, ker v zgornjem delu vasi ni pritiska, ter da se uredi vodovod od Peršetov do 
Brda.  

V OŠ Kanal je potrebno obnoviti elektrifikacijo, ker je dotrajana, predlaga da se ta sanacija 
uvrsti v proračun 2015. 

BRUNO KONCUT: Glede giganta, ki deluje v naši občini, in onesnaževanja okolja v zvezi s 
tem, predlaga, da se tako kot je že bilo enkrat v proračunu, zagotovi sredstva za neodvisne 
meritve.  

MIHA ČARGO: V mladinskem klubu v Desklah kljub sanaciji zamaka. Predlaga, da se nad 
zakloniščem dogradi večnamenski prostor, kjer se bodo lahko odvijali tudi plesi, ali pa vsaj 
nabavi šotor. 

KLELIJA DOLENC (replika): V Desklah so že imeli šotor, pa so ga prodali. 

MIHA ČARGO: V Ligu in drugih krajih so večnamenske dvorane, Deskle je pa nimajo.  

BRUNO COLAVINI: Strinja se, da je potrebno nadaljevati vodovod po KS Kal nad Kanalom 
in proti Levpi, vendar bo brez sredstev EU ali države težko to nadaljevati. Naj občinska 
uprava skuša pridobiti sredstva za te naložbe. 

Potrebno je urediti meteorno kanalizacijo v Kalu, kjer ob nalivih nanaša gramoz. 

KLELIJA DOLENC: Glede oporečnosti vode v Kanalu, jo zanima, ali se na tem kaj dela, ali 
so predvidena sredstva v proračunu.  



VINKO MEDVEŠČEK (odgovor): V Kanalu je problem motnosti vode, zaradi filtra v Avčah. 
Imamo odločbo inšpektorja za ureditev do konca leta 2015. Za projektno dokumentacijo je 
podpisana pogodba, pridobiti je potrebno gradbeno dovoljenje in potem se gre v izvedbo. 

BRUNO COLAVINI: Če se bodo odbori strank odpovedali financiranju za druge namene, je 
prav, da dobijo poročilo, kateri odbor se je odpovedal in za koliko. 

HASIB BRDAR: Strinja se, da se denar od financiranja političnih strank nameni za otroke. 

Glede namakalnega sistema ga zanima, ali ima občina v OPN sploh predvidene namakalne 
sisteme. V občini je voda prioriteta. 

JOŽE VALENTINČIČ: Tudi v Desklah je problem oporečnosti vode.  

Predlaga, da se v proračun da 30.000 EUR za namen spodbujanja drobnega gospodarstva. 

MARKO BUCIK: Strinja se, da se v proračunu nameni 30.000 EUR za namene spodbujanja 
drobnega gospodarstva. Sestavi naj se komisija, ki bo ta sredstva razdeljevala.  

V Bodrežu bi bilo potrebno urediti vodohran, zemljišče ni problem, ker ga bo odstopil Klemen 
Mavrič. 

Nadaljevati je potrebno z javno razsvetljavo od smetišča v Bodrežu do Kanala.  

Gasilstvo: povečati sredstva ( požarne takse) v višini  3.000 EUR. .  

Namakalni sistem Gorenje Polje – zdi se mu preuranjeno, vodo naj se počasi pripelje do 
zemljišč, potrebno je vedeti tudi, kakšen pridelek se pridela v tej zemlji.  

Prihodkovna sredstva proračuna se nižajo, vendar naj ne bodo prikrajšani upokojenci in 
otroci.  

Sredstva za investicije naj se v proračunu zadržijo na nivoju, kot so zdaj. 

HASIB BRDAR: Gabrijelčič  je pripravljen vlagati v namakalni sistem, zato bi bilo smotrno 
sredstva namenjena za namakalni, nameniti njemu. 

V Anhovem so pripravljeni podjetniki graditi, če bi jim občina pri tem pomagala. 

RISTO DJURIĆ: Strinja se s skladom za drobno gospodarstvo, če bo ta sklad v občini, ne pa 
da se namenja skladu v Novi Gorici.  

TINA GERBEC: Če se bodo delila sredstva za drobno gospodarstvo v okviru občine, potem 
predlaga, da se nameni še dodatnih 30.000 EUR. 

SIMEON KODELJA: Na sklad v Novi Gorici se prijavljajo obrtniki, vendar je težko priti do 
denarja zaradi zapletene dokumentacije. Pojavlja se vprašanje, kdo bo sklad v občin vodil, 
kdo bo izterjal sredstva, če se ne bodo porabila v skladu z nameni. 

Namakani sistem Gorenje Polje bi bilo potrebno izvajati v povezavi z vodarno na Močilih. 

RISTO DJURIĆ: v Sklad malega gospodarstva v Novi Gorici daje tudi Občina Kanal. 
Potrebno je ugotoviti, zakaj se občani ne prijavljajo za sredstva. Če se ne koristi sklada, 
zakaj bi potem vlagali vanj. 



Pri razpisih za turistične postelje smo vedeli, da nekateri nimajo turističnih sob, za aktera so 
prijali nepovratna sredstva, pa se ni nič naredilo, da bi sredstva vrnili.  

BRUNO KONCUT: Glede namakalnega sistema Gorenje Polje – pred leti se je govorilo, da 
na poti iz Močil do Deskel izgine dnevno 1000 m3 vode. Najprej je potrebno to urediti. 

SIMEON KODELJA: Predlaga, da se zmanjša sredstva za sklad drobnega gospodarstva v 
Novi Gorici. 

HASIB BRDAR: Postavka za računalnike naj se nameni občinskemu skladu za 
gospodarstvo.  

RADIVOJ ČERNE: Na cesti Gorenje Deskle – Rodež je potrebno urediti odvodnjavanje in 
izogibališče. 

Dokončati je potrebno kanalizacijo v Gorenjih Desklah. 

MIHA ČARGO: Ali je možno, da bi občinska blagajna poslovala tudi v Desklah? Odgovor 
župana, je bil, da žal ne. 

 

 

 

 

Kanal, 29.1.2015 


